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Abstract (en)
[origin: US4944168A] The cable lock has a flexible cable portion and an elongated lock body at one end of the cable portion which is enclosed
by a two-part synthetic plastics casing. The plastics casing comprises a cap-shaped outercasing part which substantially completely encloses
an inner casing part which fixes the lock body in its longitudinal direction. The inner casing part carries a tubular projection which together with
the cable portion passes through an aperture in an end wall of the outer casing part. The inner edge of the aperture is fitted by snap-action in an
annular groove in the tubular projection. The synthetic plastics casing of the cable lock is mechanically rugged and its snap-action joint is visually
unobtrusive.

Abstract (de)
Das Kabelschloß hat einen flexiblen Kabelabschnitt (3) und einen langgestreckten Schloßkörper (1) an einem Ende des Kabelabschnitts (3), der
von einem zweiteiligen Kunststoffgehäuse (25, 31) umschlossen ist. Das Kunststoffgehäuse umfaßt ein kappenförmiges äußeres Gehäuseteil (25),
welches ein inneres, den Schloßkörper (1) in dessen Längsrichtung fixierendes Gehäuseteil (31) im wesentlichen vollständig umschließt. Das innere
Gehäuseteil (31) trägt einen Rohransatz (39), der zusammen mit dem Kabelabschnitt (3) eine Durchtrittsöffnung in einer Endwand (41) des äußeren
Gehäuseteils (25) durchsetzt. Der Innenrand (45) der Durchtrittsöffnung ist in einer Ringnut des Rohransatzes (39) verrastet. Das Kunststoffgehäuse
des Kabelschlosses ist mechanisch stabil, und seine Verrastung ist optisch unauffällig.
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